



## Visa Information required to apply for:

## 签证申请须知内容:

Temporary Activity Visa (subclass 408)
临时活动签证 签证类别 408
Other Social and Cultural Activity (Invited Participant Stream)
其他社会和文化活动(受邀参与者类别)



#### Who needs this visa?

该签证适用人群

**Tour Staff** 

e.g. ATP / WTA / ITF staff member in a working role

**巡回赛工作人员** 例如 ATP / WTA / ITF 工作人员

# Applying directly with the Department of Home Affairs 直接向澳大利亚内政事务部申请

To apply directly with Australia's Department of Home Affairs (DHA), you will need to: 要直接向澳大利亚内政部(DHA)提出申请,您需要:

- 1. Create an account through ImmiAccount (the online platform for Australian visa applications) 通过 ImmiAccount(澳大利亚签证申请在线平台)创建账户
- **2.** Select the visa type 选择签证类型
- 3. Complete the visa application form 填写签证申请表
- Attach the required documents 附上所需文件
  - · Please make sure you attach: 请确保附上
    - Passport clear colour copy of the photo page of your passport. If your current passport is close to expiry, you can still use it however you must upload your new one later through your ImmiAccount or you may be refused boarding an aircraft.

**护照** - 护照照片页的彩色清晰复印件。如果您目前的护照即将过期,您仍然可以使用,但必须随后通过您的移民账户上传新护照,否则您可能会被拒绝登机。

- Letter of Invitation from Tennis Australia click here to request your Letter
   澳大利亚网球协会邀请函 点击此处申请邀请函
- **5.** Pay the application fee 支付申请费
- **6.** Submit the application 提交申请

**Important:** please **do not include anyone** on your visa application. Each traveller will need to apply for their own visa.

**重要提示**:请勿在您的签证申请中包含任何人。每位旅客都需要申请自己的签证。球员家属或来宾需要一个访问签证。

## Biometrics Request 生物识别要求



The Department of Home Affairs has **waived** the need for biometrics for some participants of the 2026 Australian Summer of Tennis and Australian Open, including Tour Staff members. 内政部已**免除** 2026 年澳大利亚夏季网球赛和澳大利亚网球公开赛部分参赛选手(包括球员和直系亲属)的生物识别要求。

After you submit your visa application online, the Department of Home Affairs may request your biometrics via an automated email. If you receive this request, please ignore it. 在线提交签证申请后,内政部可能会通过自动电子邮件要求您提供生物识别信息。如果您收到此请求,请不用理会。





## Let's get started 让我们开始吧

The following information provides guidance in selecting the right visa and completing your online visa application – please read before starting your application.

以下信息为您选择合适的签证和完成在线签证提供指导申请 -- 请在开始申请前阅读。



## Selecting the right visa in your online application 在您的在线申请中选择正确的签证类别

**Select the correct visa:** when you apply online using an ImmiAccount through the Department of Home Affairs, ensure you select the correct visa:

**选择正确的签证类别:** 当您在内政事务部网站上使用 ImmiAccount 账户在线申请时,请确保您选择了正确的签证类别:

 Select 'Temporary Work (Activity)' then select 'Temporary Activity Visa (408)' as illustrated below:

选择(临时工作(活动))然后选择(临时活动签证(408)),如下图所示:

#### ◆ 482 - Temporary Skill Shortage Nomination for a Temporary Skill Shortage Visa (482) Temporary Skill Shortage Visa (482) Temporary Skill Shortage Visa - Subse Air & Sea Crew O APEC O Citizens • Family • Health Labour Agreement Resident Return O Standard Business Sponsorship Status Resolution Student Temporary Work (Activity) Sponsorship for Temporary Activities (403, 407, 408) Temporary Activity Visa (408) Temporary Work - International Relations Visa (403) Temporary Work - Short Stay Specialist Visa (400) Temporary Work and Activity Visas (Subsequent Entrant) (403, 407, 408) Training Visa (407) Temporary Graduate Visa (476, 485) Temporary Graduate (Subsequent Entrant) Visa (476, 485) Working Holiday Maker



## Completing the application 填写申请表

#### Please note:

#### 请注意:

- · Respond carefully and truthfully to all questions and ensure you provide the answer that best applies to your circumstances 对所有问题都要仔细真实地回答,并确保您提供的回答最能符合您的情况
- Read carefully and complete the Declaration on page 24 仔细阅读第 24 页上的声明,并填写好要求的内容
- Upload the documents required. Failure to do so will delay your application 上传要求提供的文件。若未能上传,则可能导致申请流程的延迟
- Your visa application answers must be in English 您的签证申请答案必须使用英语

Below are of some of the questions you will be asked in your visa application and suggested answers in **bold font**. Please ensure that your answers best apply to your circumstances:

以下为签证申请中将询问您的一些问题,建议的答案以**粗体**显示。<mark>请确保您的回答最能符合您的</mark>情况:







## Completing the application (continued) 填写申请表(接上页)

### **Section in Immi Account** ImmiAccount 中的所属部分

#### **Answer Suggestions** 建议回答

**Activity / Event** 活动/事件

· Invited Participant: Yes 受邀参与者:是

• Entertainment information: No

娱乐信息:否

AGEE information: No

澳大利亚政府认可活动(AGEE)信息:否

· Activity type: Invited for other social/cultural activity

活动类别: 受邀参加其他社会/文化活动

**Group processing** 以团体形式提交申请  Is this application being lodged as part of a group of applicants: Yes 该申请是否以团体形式进行提交:是

Please refer to your Letter of Invitation for the Group Code and Group Name 团体编号与团体名称请参见您的邀请信

Is this category eligible for a Visa Application Charge (VAC) concession?

该类别是否符合签证申请费 (VAC) 减免的条件?

• Is this category eligible for a Visa Application Charge (VAC) concession?: No 该类别是否符合签证申请费(VAC)减免的条件?: 否

Accompanying members of the family unit 随行家庭成员

Please do not include anyone on your visa application. Each traveller will need to apply for their own visa. Player's Family members or Guests require a visitor visa. 请**不要在您的签证申请中包含任何人**。每位旅客都需要申请自己的签证。球员家属或 来宾都需要一个访问签证。

· Are there any accompanying members of the family unit included in this application?: No 此申请中是否包括任何随行家庭成员?否

Australian organisation details

澳大利亚方组织机构信息

· Legal Registered Name: Tennis Australia Limited 法定注册名称: Tennis Australia Limited

• Trading Name: Tennis Australia 商业名称: Tennis Australia

· Organisation website: www.tennis.com.au

机构网站: www.tennis.com.au Industry Type: Other Services

行业类别: 其他服务

Registration identifier 注册识别号

Business registration type: Australian Business Number (ABN)

商业登记类型:澳大利亚商业编号(ABN) • Business registration ID: 61006281125 商业注册 ID: 61006281125

Organisation address 机构地址

· Country: Australia

国家: Australia · Address: Melbourne Park - Olympic Boulevard

地址: Melbourne Park - Olympic Boulevard · Suburb/Town: Melbourne 区/镇: Melbourne

· State / Territory: Victoria 州 / 领地: Victoria · Postcode: 3000 邮编: 3000









## Completing the application (continued) 填写申请表(接上页)

### **Section in Immi Account** ImmiAccount 中的所属部分

#### **Answer Suggestions** 建议回答

Contact person details 联系人信息

· Family name: Martin

姓氏: Martin

• Given names: Simon

名字・西蒙

Position: Head of Tournament Services

职务: 赛事服务负责人

· Business phone: +61 435 257 864 工作电话: +61 435 257 864

• Email address: smartin@tennis.com.au 电子邮箱地址: smartin@tennis.com.au

**Activity Position details** 在活动中的职务信息 · Position: Participant in the 2026 Australian Summer of Tennis or Australian Open 2026

职务: 2026 年澳大利亚夏季网球赛或 2026 年澳大利亚网球公开赛参赛选手

Occupation Grouping: Other

职业分组: 其他

Occupation (ANZSCO): Sports Administrator

职业(ANZSCO):体育管理人员

• Duties/activities: Participant in the 2026 Australian Summer of Tennis or Australian Open 2026

职责 /活动:参加 2026 年澳大利亚夏季网球赛或 2026 年澳大利亚网球公开赛

**Event details** 活动信息

Please provide the details of each of the events you will be participating in, while you are in Australia including the Event name, start date and finish date. 请对您在澳大利亚期间将要参与的每项活动提供具体信息,包括活动名称与起止日期。

• Applicant's role in the event: Answer examples - (choose one): ATP / WTA Tour

申请人在该活动中的职责:答案示例(请选其一):ATP/WTA巡回赛工作人员

 Applicant's role description: Answer examples – (choose one): ATP / WTA Tour Staff

申请人的职责描述:答案示例(请选其一):ATP/WTA巡回赛工作人员

Qualifications, skills and experience

资质、技能与经历

• Relevant Qualifications: Answer as per your position

相关资质:请根据您的职务回答

· Relevant Skills: Tennis knowledge and management on the professional tour circuit

相关技能: **职业巡回赛中的网球知识与管理技能** 

· Relevant experience: Experience on the WTA / ATP / ITF Professional Tour 相关经历: WTA / ATP / ITF 职业巡回赛中的经历

Registration / Licensing / Professional membership requirements: WTA / ATP / ITF registered

注册/执照/专业会员要求: WTA/ATP/ITF 注册

**Financial Support Remuneration Package** 经济支持薪酬方案

· Will remuneration be received for undertaking the activity in Australia?: Yes 在澳大利亚参与该活动,是否会收到薪资报酬?:是

Health insurance details 医疗保险信息

Please provide your health insurance details 请提供您的医疗保险信息

• Type of health insurance cover: answers could be 'Overseas Visitor Cover' or 'Comprehensive' or 'Full Coverage'

医疗保险类型: 回答可以是海外游客保险或综合或全险









## Completing the application (continued) 填写申请表(接上页)

Section in Immi Account ImmiAccount 中的所属部分

## Answer Suggestions 建议回答

It is not mandatory to provide proof of health insurance for stays of up to 3 months, although you may be randomly selected to provide this in some cases.

对于居留期不超过3个月的申请人,并不强制要求提供医疗保险证明,但在某些情况下,您可能会被随机抽调要求提供该信息。

Paying for Visa Sponsorship

有偿签证担保

In this section, after reading the warning and declaration, select: **Yes** 在该部分中,请阅读警告与声明,然后选择: **是** 





## Attach the required documents to apply for a SC408 visa? 是否附上申请 SC408 签证所需的文件?

When you apply for your visa, you must attach: 申请签证时,您必须附上:

Passport – clear colour copy of the photo page of your passport. If your current passport is
close to expiry, you can still use it however you must upload your new one later through your
lmmiAccount or you may be refused boarding an aircraft.

**护照** - 护照照片页的彩色清晰复印件。如果您目前的护照即将过期,您仍然可以使用,但必须随后通过您的移民账户上传新护照,否则您可能会被拒绝登机。

Letter of Invitation from Tennis Australia – click here to request your Letter
 澳大利亚网球协会邀请函 - 点击此处申请邀请函

After you attach the above documents, there will be a pop-up window asking you why you have not attached all of the documents they requested for Financial & Health. In this case, answer: **Please see invitation letter attached.** 

在您附上上述文件后,会弹出一个窗口询问您为什么没有附上他们要求的财务和健康方面的所有文件。在这种情况下,请回答:请见所附邀请函。

Note: failure to attach documents such as your passport and Letter of Invitation will delay your application.

注意: 如未随附护照和邀请函等文件,将延误您的申请。

**DISCLAIMER:** The above answers to questions are suggestions only. Please ensure that you select the answer that best applies to your circumstances. This applies to any information you insert on the application form or to any documents you attach.

免责声明:对以上问题的回答仅供参考。请确保您选择的回答最能符合您的情况,这适用于您在申请表上填写的任何信息以及您随附的任何文件。

Ready to apply for your visa? 申请准备一切就绪了吗?

Apply here 在此处申请